
Datum : Donderdag 20-04-2023
Aanvang : 19.30
Locatie : De Schelp
Aanwezigen : Tamara, Jacqueline, Samantha, Annemiek, Kris, Bianca, Marsja, Debbie en

Sanne

Agenda inclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. 19.30 Opening en mededelingen directie
-verkeersveiligheid

Directie Informatief

Welkom namens de voorzitter.

Verkeersveiligheid, geen nieuwe informatie.

Jessica is al langere tijd afwezig vanwege ziekte. Ze wil na de meivakantie met dagdelen
beginnen te werken. Samantha draait met haar team al een tijdje alleen. Samantha heeft
het gevoel achterstanden te krijgen en heeft contact gezocht met het bestuur. Er is een
directeur vanuit de stichting beschikbaar; Leon. Hij kan tijdelijk twee dagen per week
ondersteunen. Afgelopen maandag voor het eerst geweest, een prettige samenwerking.
Dit gaat ook in overleg met Jessica. Er is ondersteuning nodig, dit is qua directietaken de
drukste periode van het jaar. Ook als Jessica er (deels) weer is, is het fijn als Leon nog op
de achtergrond kan ondersteunen. MR is meegenomen tijdens het ‘aanstellen’ van Leon
en akkoord.

In de vorige MARAP werd een signaal gezien op groep 5 en groep 4.
- Begin van het schooljaar gaven de leerkrachten groep 5 onrust te voelen, maar

niet dusdanig dat het zorgelijk was. Maar de onrust groeit. Leerkrachten doen wat
ze kunnen, maar krijgen er geen grip op. Klassenkracht gaat na de meivakantie
starten, de ouders zijn ingelicht.

Leerkracht bevallen van een dochter. Samen met OV lief en leed opvolging namens MR.

Deanne gaat met pensioen aan het einde van het schooljaar. Twee leerkrachten hebben
organisatie afscheid in handen in overleg met Deanne.

2. 19.35 Vakantierooster vaststellen dmv uitleg uren
over 8 jaar. Info komt op de avond zelf ivm
anders niet duidelijk.

Directie Besluit

Behandeld na punt 3. uitval groep 4.

Samantha deelt het vakantierooster op het scherm. Vorige vergadering oriënterend naar
het rooster gekeken. Met name in verband met een tweede week meivakantie voor- of na



vastgestelde vakantie. Samantha is na de vorige vergadering de uren gaan doorrekenen;
de meivakantie voor de vastgestelde week (5 lesdagen) of in juni (5 lesdagen) is eigenlijk
niet mogelijk i.v.m. het aantal benodigde uren op jaarbasis en 8-jarig totaal. Het is voor
2023-2024 zo krap omdat de zomervakantie anders valt en het jaarrooster van 1 augustus
tot 31 juli loopt. Vanwege deze observatie is er ook nog geen enquête uitgezet naar het
team.

Vakantierooster opzet:
- 4 vrije middagen voor de vakanties
- Studiedagen op 1 na nog niet gepland; 3 studiedagen en 1 middag. Dat vindt

Samantha het minimum. Er is ook 1 SKOWF-studiedag.
- Leerlingloze dagen zijn nog niet gepland, er moet nog worden besproken met het

team. PMO mist een leerling loze dag in juni in het overzicht. Aantal leerlingloze
dagen is een keuze van de school, ontlasting van leerkrachten.

- Vakantiedagen: week na de verplichte meivakantie bevat ook 2 lesvrije
Hemelvaartsdagen en is daardoor gunstiger voor de jaaruren. Heeft voor
leerkracht qua vakantiedagen niet veel impact. Dit heeft Samantha voor een
persoon nagerekend in Cupela. De Schelp is uniek op het vlak dat leerkrachten in
de vakanties niet hoeven te werken.

De bovenbouw komt met 25u te kort, dat mag je uitwisselen binnen de 8 jaar. Boven- en
onderbouw nivelleert normaal, het is een 8-jarig gemiddelde. Je moet vooruit denken.
Samantha heeft ook voorgerekend met een hypothese continurooster, dan zijn er echt
uren te kort. Wellicht dan minder studiedagen en leerlingloze dagen.

Naast de 2e meivakantie week kan aan: vrije middagen, studiedagen en leerlinge loze
dagen worden gedraaid om op voldoende lesuren uit te komen. Meer studiemiddagen op
woensdagen? Dan ook in de knel met studies en parttime dagen. Vrije middagen voor
vakantie combineren met studiemiddag? Dan moet een parttime collega die aan het begin
van de week werkt ‘in zijn/haar vakantie’ nog terugkomen voor de studiemiddagen. Dit
draagt niet bij aan het behalen van de doelstellingen waarvoor een studiedag bedoeld is.
Idee: schoolreisje op woensdag en dan de hele dag. Dan maken de leerlingen extra uren.
Suggestie vanuit MR was vorige keer: Geef leerkrachten de keus voor 2e week
meivakantie. Na doorrekenen blijkt dat wanneer 2e week niet in Hemelvaartweek valt, er
uren te kort zijn.Dit is nog exclusief de leerlingloze dag die er nu in juni nog niet in staat.
daarnaast zorgt een week in juni voor onrust qua verdeling van de vrije dagen voor de
zomer. Als de 2e meivakantie week in de Hemelvaartsweek valt is er ruimte voor een
extra leerlingeloze dag. Moet het nog voorgelegd worden aan leerkrachten gezien de
uren? PMR vindt dat ze daar niet namens het team over kunnen beslissen. Kan namelijk
ook gesleuteld worden aan andere aspecten zoals hierboven genoemd. Stelt voor om met
het team te bespreken. De MR denkt dat het team de leerlingloze dagen heel belangrijk
vindt, daar niet aan tornen. Het aantal studiedagen is al het minimum, daar niet aan
tornen. Alles overwegende is 2e week meivakantie in de Hemelvaartsweek de enige
realistische optie. Er is aan collega’s beloofd dat ze mee mochten beslissen, maar dat
blijkt helaas nodeloos.

Middelbare scholen zitten in de 2e week van Hemelvaart. Samantha heeft bij 2 scholen
geïnformeerd.

Advies 2e week waar Hemelvaartsdag in valt. Voor volgend jaar informeren waar binnen



het team de voorkeuren liggen aan welke knoppen te draaien. Gezien de druk die met de
afwezigheid van Jessica bij Samantha ligt heeft raadplegen om het raadplegen ook geen
toegevoegde waarde.

Gezien de verdeeldheid onder de MR-leden over het al dan niet raadplegen van het
personeel over de 2e meivakantie week is gestemd: 5x niet raadplegen, 1x wel
raadplegen. Bij niet raadplegen wel op datums studiedagen/leerlingen loze dagen.
Belangrijk het team goed te informeren over de afwegingen. Daarnaast aangeven dat we
hebben gesteund op belang studiedagen team.

3. 19.50 Uitleg inval groep 4 Directie Besluit

Voor punt 2. vakantierooster besproken.

Er is een leerkracht uitgevallen, de reïntegratie is opgestart maar dat duurt tot de zomer.
Op invullen van deze plek is een uitdaging. Tot de meivakantie valt Lia 2 dagen per week
in en 1 dag per week iemand van Lukida. Dit was niet ideaal, maar wel fijn dat er inval
was. De kwaliteit van de mensen van Lukida verschilt. Het veroorzaakt soms ook onrust in
de klas. Niet alle groepen kunnen die even goed aan.

Afgelopen studiedag is met het team nagedacht over mogelijke oplossingen. Hierbij zijn
ook alle out of the box mogelijkheden besproken. Er werd door het team niet vanuit
persoonlijke belangen, maar vanuit het belang van de organisatie. Dit wordt door
Samantha en de MR erg gewaardeerd. Oplossing: Eriska gaat voor 2 dagen per week
naar groep 4. Karin is er dan op: vrijdag, maandag, dinsdag en Eriska: woensdag en
donderdag. Zo is er in die groep stabiliteit. Vrijdag kan Erika dan haar taken als
gedragsspecialist uitvoeren. Eriska stond 2 dagen in groep 7/8. Yvonne gaat hier de
woensdag extra werken. Alleen de donderdag is dan voor groep 7/8 dan nog open.
Samantha is druk bezig voor donderdag met lobbyen. De OMR ervaart de continuïteit die
nu voor groep 4 wordt gegeven als heel fijn. Er wordt nu gekozen voor groep 4, om die
stabiliteit te geven. Groep 7/8 heeft ook wisselende leerkrachten gehad, maar wel Yvonne
als stabiele factor.

Instemming vanuit MR. Samantha kan doorpakken met communicatie richting ouders.

Vraag OMR: Uit de MARAP kwam de overweging naar voren op groep 4 geen
klassenkracht in te zetten omdat er destijds geen vaste leerkracht was. Dat geldt nu nog
steeds. Klassenkracht is een traject van 4 maanden, dat loopt dan over de zomer. De
OMR brengt in dat de groep kinderen hetzelfde blijft, klassenkracht kun je wellicht
preventief of repressief inzetten. Overweging die wordt meegegeven aan de directie. In
groep 5 is het een onrustige leerling en de groepsdynamiek is niet goed. In groep 4 is het
wisselen van leerkrachten, instabiliteit en een onrustige leerling. Klassenkracht zet echt in
op groepsdynamiek en vraagt ook veel van de leerkracht. Klassenkracht geeft advies en
geeft de leerkracht handvatten. PMR geeft aan wel besproken met collega’s wat
verstandig zou zijn. Daarbij weegt mee dat Eriska ook de gedragsspecialist is en daar nu
voor de klas gaat staan.

4. 20.05 Jaarplan/werkverdelingsplan/schoolgids Directie Informatief

Doorschuiven.



5. 20.20 Schooltijden
Oriënteren op de vraag op welke termijn een
tweede uitvraag zal plaatsvinden. WF heeft nu
de wens om dit jan 2024 te doen. Hoe staan
wij daar in?

Directie Besluit
(Van tevoren
bedenken en
verwachting
uitspreken,
zodat er een
snelle
beslissing is!)

De Werenfridus heeft contact gezocht omdat ze tegelijk met de Schelp in januari 2024
weer een uitvraag voor het continurooster zouden willen doen. Gemiddeld eens per 3 jaar
inventariseren onder de ouders, maar eerder kan o.b.v. argumenten ook. Een eventueel
continurooster zou dan in het schooljaar 2024-2025 ingaan.

Gestemd door de MR-leden: 5x voor en 1x tegen.

Samantha communiceert naar de Werenfridus dat we het ermee eens zijn. Samantha wil
samen met OMR bespreken wat t.z.t. in communicatie naar de ouders de objectieve niet
sturende redenen zijn om eerder uit te vragen.

6. 20.25 Actiepunten- en besluitenlijst directie
Wat kan er af, wat komt erbij?
Rondvraag met directie

Moestuin al gezaaid? Kinderen lopen eroverheen buiten schooltijd. Opnemen in de
Lispeltuut die morgen uitkomt .

7. 20.30 Sluiting

5 min pauze tussen het vergaderdeel inclusief en exclusief directie

Agenda exclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. 20.35 Mededelingen
Ingekomen stukken (postmap)

Mail

Marsja en
Annemiek
Bianca

Informatief

Tamara: ouderenquête na ouderavond. Is alleen nog ingevuld door Schelp ouders i.v.m.
miscommunicatie. Hopelijk komt ook van de Werenfridus nog antwoord. Huidige
antwoorden 38 reacties: 45% aanwezig, 19% wilde wel maar was verhinderd. 36 van de
38 invullers vindt het een goed idee om iets te organiseren. Er zijn ook suggesties
gegeven voor nieuwe ouderavonden: dit thema herhalen omdat het ontwikkelt, opvoedtips
voor thuissituaties, omgang met pesten. Tamara heeft zelf ook een lijstje gevonden met
onderwerpen en in een mapje gezet. Evenals de uitslag van de enquête.

Postmap niet van tevoren gedeeld, volgende keer weer delen.



Mail: Vraag aan MR leden uitgezet binnen verschillende scholen:
- MR ingestemd met pauze meetellen als onderwijstijd? Bij de Schelp (nog) niet van

toepassing.
- Veel scholen missen beleid op kinderarmoede.
- Ouderbijdrage niet meer verplicht, voldoende gecommuniceerd naar achterban?
- Handboek voor nieuwe MR-leden kan worden besteld in de webshop.

Twee factor authenticatie ook voor de mr mailbox? Gaat Kris oppakken, dit moet voor 1
juni.

2. 20.40 Bespreekpunten GMR
(online code: mrschelp) toelichting wat er
speelt in de GMR.

Wendy Informatief

Wendy verhinderd.

Nieuwe datums doorgegeven voor vergaderingen 2023-2024. Agendapunten moeten twee
weken van tevoren worden aangeleverd.

3. 20.50 Notulen vorige vergadering 21 maart 2023 Marsja

Bij deze goedgekeurd.

4. 20.51 Nog vragen voor het reglement? Jacqueline en
Kris

Geen vragen. Blijft iedere vergadering terugkomen.

5. 20.55 Zijn er gegadigden voor notulist?

Brenda Bakker heeft zich aangeboden als notulist. Kan snel typen en notuleert soms ook
voor haar werk.

6. 21.00 Overzicht documenten die besproken moeten
worden.

Tamara

Tamara heeft een overzicht gemaakt, work in progress. Veel dingen die pas gedaan
worden op het moment dat het speelt. Ook zaken zoals klachtenregeling, verlofregeling,
beloningsbeleid etc. Sommige zaken horen bij de GMR. Kan wel per jaar één onderwerp
erbij pakken om te bespreken wat de status is.

Hoe is het proces rond de inzet van Leon ervaren door de MR? Samantha en Debbie
hebben afgestemd en Debbie heeft advies gegeven een e-mail te sturen naar de MR.
Formeler dan via Parro en ook een lang stuk tekst. Proces al snel en positief ervaren.

7. 21.05 Actiepunten- en besluitenlijst
Wat kan er af, wat komt erbij?

Lukt 10 mei 8.20 ivm groepsfoto?

Sanne



Lijst nagelopen.

Debbie vraag gekregen: 10 mei 8:20u groepsfoto MR. Dat kan. Bianca zal Brenda ook
vragen.

Volgende vergadering d.d: dinsdag 30 mei

8. 21.10 Rondvraag
Toelichting: Alleen vragen en antwoorden zijn aan de
orde (voor zover mogelijk). Als discussie of uitzoeken
nodig is, dan formuleren we een actiepunt.

Communicatie tav broers/zussen foto volgend jaar helderder.

22 juni ambitiegesprek, Tamara/Brenda notuleert zodat Sanne kan deelnemen.

Sluiting

Dossierhouders:

Jaarplan/MARAP Kris en Jacqueline

Begroting/ Verantwoording financiële
middelen uit Marap

Bianca en Jacqueline

POS (schoolondersteuningsprofiel) Bianca en Tamara

Veiligheidsplan incl pestprotocol Annemiek en Marsja


